
Politieke ethiek

U moet geen genie zijn om vast te 
stellen dat de Vlaming het geloof in de 
politiek al een tijdje kwijt is. ‘Het zijn 
zakkenvullers en profi teurs, ze denken 
alleen maar aan zichzelf’. Het resultaat 
daarvan is een stevige ruk naar extreme 
partijen. De kiezer weet wel dat kiezen 
voor extreme partijen geen oplossing 
biedt, maar ziet vaak geen waardig 
alternatief. Dat is een signaal dat ‘de 
politiekers’ niet goed bezig zijn. Ik weiger 
me daarbij neer te leggen.

Verbeter de wereld, begin bij uzelf. 
Dat leest u wel eens op een kalender 
of in een spreukenboek. Het blijft een 
universele en verlichte waarheid. Daarom 
wil N-VA Keerbergen vanuit de oppo-
sitie bouwen aan een politiek ethisch 
besef. Dat doen we door regelmatig zelf 
voorstellen te doen en we proberen om 
beslissingen die de meerderheid wil 
nemen minder vatbaar te maken voor de 
oude politieke cultuur. U kan het effect 
van onze vele pogingen al raden: dat is 
er niet. De gemeenteraadsleden van de 
meerderheidspartijen knikken braaf en 
slikken daarna hun eigen mening door. 

In dit huis-aan-huisblad leest u over 
vrijkaarten voor politici en een 
verwrongen reglement voor de aan-
stelling van ereburgers. Dat zijn mooie 
voorbeelden van een mismeesterde 
politieke ethiek. 

Ik wens u veel leesplezier.

Dominick 
Vansevenant

Voorzitter 

Zaterdag 16 september 2023
Van 12 tot 16 uur
GC Den Bussel, Haachtsebaan 54 
in Keerbergen

De Vlaamse Tafel is een eetfestijn 
dat doet denken aan de vroegere
Breugheliaanse feesten. 

We serveren kippen, pensen, 
vleeswaren, groenten, de lekkerste 
broden en echte Vlaamse desserten. 

Prijs VVK: Volwassenen: €25, kinderen 
tot 12 jaar: €20. 
Inschrijven via keerbergen@n-va.be

Vlaamse Tafel

Laat uw 
Vlaamseleeuwenvlag 
wapperen op 11 juli.

Samen kleuren we 
Keerbergen geel!

Vlaamse feestdag: 

Keerbergen doet 
niet mee

Dat 11 juli de Vlaamse feestdag is, hoeft geen betoog. 
Veel Vlaamse steden en gemeenten organiseren activiteiten 
om dat te vieren. “Het verhaal van Vlaanderen” en de 
“Canon van Vlaanderen” hebben ons er fijntjes aan 
herinnerd hoe belangrijk mijlpalen in de geschiedenis 
zijn. U zou verwachten dat (lokale) overheden zich daar-
van bewust zijn en geen kans onbenut laten om aandacht 
te besteden aan de Vlaamse feestdag. Niet in Keerbergen. 
Een paar maanden voor onze feestdag zegt het huidi-
ge bestuur dat een feestmoment op 11 juli 2023 niet 
haalbaar is.
Het wordt 2024. Afwachten of er dan 
nog iets te vieren valt voor Open Vld 
en cd&v. 

Johan Segers 
Gemeenteraadslid

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Geloofwaardige politiek … wie gelooft die mensen nog ?
Op de gemeenteraad van mei deed N-VA Keerbergen voorstellen om de transparantie en objectiviteit van de lokale politiek te 
vergroten. We willen onder andere een meer objectieve procedure voor het aanstellen van Keerbergse ereburgers en een einde 
maken aan de vrijkaarten voor Rock Werchter voor Keerbergse politici. Helaas werden onze voorstellen weggestemd.

N-VA doet afstand van festivaltickets
Al jarenlang geeft concertorganisator Live Nation heel wat 
vrijkaarten voor de festivals van Rock Werchter aan het Keer-
bergse gemeentebestuur. Die worden vervolgens verdeeld onder 
het gemeentepersoneel en de leden van het schepencollege en de 
gemeenteraad. N-VA Keerbergen doet elk jaar opnieuw afstand 
van die kaarten. We sturen ze terug naar de afzender of verdelen 
ze via een ludieke actie onder scholieren. “Als politici moeten 
we onafhankelijk kunnen werken. Cadeaus van de organisator 
ter waarde van 250 euro per gemeenteraadslid zijn niet meer 
van deze tijd. We moeten niet bedankt worden om onze taak 
te doen. Daarom stelden we op de gemeenteraad voor om als 
gemeente voortaan collectief afstand te doen van die tickets. 
Helaas werd dat voorstel weggestemd”, zegt gemeenteraadslid 
Maarten Gabriels.

Ereburgers aanstellen moet objectiever
Ook rond de aanstelling van ereburgers deed de N-VA enkele 
voorstellen. De meerderheid maakte het bijvoorbeeld mogelijk 
dat ook (oud)politici aanspraak kunnen maken op die titel. En 

de procedure tot aanstelling van een ereburger gebeurt voorna-
melijk door het schepencollege. “De N-VA wil het onmogelijk 
maken om (oud)politici een titel van ereburger toe te kennen en 
de procedure tot aanstelling voornamelijk door een onafhanke-
lijk adviescomité laten voeren”, zegt gemeenteraadslid Dominick 
Vansevenant. Zo’n adviescomité moet bestaan uit vertegen-
woordigers van de gemeentelijke adviesraden en de inwoners. 
Helaas kon ook dit voorstel niet rekenen op de steun van de 
meerderheid.

Vertrouwen in lokale politiek daalt
Recent wetenschappelijk onderzoek toont aan dat het 
vertrouwen in lokale politici daalt. Inwoners verwachten terecht 
dat politici transparant en integer besturen. Oude politieke 
cultuur en gewoonten in stand houden 
draagt daar volgens de N-VA niet toe bij. “We 
zullen het debat blijven voeren en construc-
tieve voorstellen blijven formuleren”, 
besluiten Vansevenant en Gabriels.

Maarten Gabriëls, gemeenteraadslid

100 ideeën, 10 thema’s, 1 keuze
Van 12 tot 14 mei vond in Antwerp Expo het groot ledencongres van de N-VA plaats. Het was een indrukwekkend gebeuren 
waarvoor bijna 3.000 leden naar Antwerpen afzakten. N-VA Keerbergen was met een delegatie aanwezig en zag dat het goed was.

Onze welvaart veiligstellen
De rode draad doorheen het ledencongres was het sociaal-
economische thema. En dan voornamelijk de bezorgdheid over 
onze welvaart en het betaalbaar houden van onze facturen van 
energie en water. De Vlamingen zijn boos, zegt ook voorzitter 
Bart De Wever. Niet alleen boos maar ook ongerust. En terecht. 
Dat moet anders! Het veilig stellen van onze welvaart: daarover 
gaan de 100 ideeën van de N-VA en op dat vlak hebben we 10 
ambities. Om die waar te maken is er maar 1 enige juiste keuze: 
die van de N-VA.

Democratie van de bovenste plank
Tijdens het ledencongres trok de partij het democratische debat 
open. Dat was een boeiende oefening in interne partijdemocratie. 
Ontelbaar veel leden bogen zich vooraf over de congresteksten 
en formuleerden in totaal meer dan 2.000 amendementen. Die 
werden tijdens het congres plenair besproken en gestemd. De 
bijna 3.000 aanwezige leden keurden op zondag de bouwstenen 
van ons programma goed. 

Keerbergse inspraak 
N-VA Keerbergen ging voorafgaandelijk met haar leden in debat 
in Den Bussel en dienden bij de congrescommissies amendemen-
ten in rond de thema’s: voor elk kind een kansrijke toekomst, 
Vlaanderen weerbaar maken, van Vlaanderen een veilige thuis 
maken en onze eigen belangen in Europa beschermen. 

Kracht van handelen
Het N-VA-bouwpakket telt 100 ideeën, 10 thema’s en 1 keuze. 
Inhoudelijk gaat het vooral om het sociaal-economische, de 
zorg voor de Vlaamse welvaart, de democratie en de rechtsstaat 
herstellen, een groen en leefbaar Vlaanderen met een verstan-
dig klimaatbeleid en onze vrijheid en identiteit beschermen. 
Het vraagt ons om goed na te denken en tot nieuwe inzichten 
te komen. Om iets op een andere manier te doen en te blijven 
geloven. Met gezond verstand, met emotie en met de kracht van 
het handelen. 

Greet Van Camp, ondervoorzitter 

Democratie is een kostbaar goed waarmee we voorzichtig moeten omspringen. We nodigen u graag uit om met ons te komen praten. We zijn 
benieuwd wat u van onze standpunten vindt. Wij luisteren graag naar u! U kan ons bereiken via keerbergen@n-va.be of via onze bestuurs-

leden die u vindt op onze website keerbergen.n-va.be/wie-is-wie. Tot snel?

Wat met de Dorpsstraat?
Werken komen nooit alleen. Ze brengen altijd ‘rommel’ 
mee: overlast, lawaai en stof. Wanneer een gemeente zijn 
Dorpsstraat wil heraanleggen, is dat niet anders. Ook niet 
in Keerbergen.

Handelaars voorlopig bereikbaar
Het project van de Dorpsstraat werd uitgetekend tijdens de 
vorige legislatuur maar werd door het huidige bestuur pas eind 
2022 opgestart. De handelaars wachten al maanden en weten dat 
ze nog even moeten doorbijten. Met de juiste aanpak geraken 
we ver en hebben we mooie vooruitzichten. De goede wil, de 
intenties, de beloften zijn één ding. De realisatie is wat anders. 
Met de voorlopige asfaltlaag en de aanleg van parkeerstroken is 
de maandenlange ellende even achter ons. De handelaars zijn 
opnieuw bereikbaar. Voorlopig toch.

Ontevredenheid alom
In maart deden we een rondvraag bij de handelaars van de 
Dorpsstraat. Het resultaat was voorspelbaar. Ze klagen over de 
moeilijke doorgangen, lijden verlies en er is nauwelijks 
communicatie over de voortgang van de werken. Veel handels-
panden staan te huur, te koop of leeg. Dat is geen toeval. Het lijkt 
wel alsof we het bestuur moeten wakker schudden. Tijdens de 
gemeenteraad van 27 maart stelden we nogmaals de vraag wat er 
gedaan wordt voor onze handelaars. Want zij zorgen voor sociale 
contacten en zijn het kloppende hart van een gemeente.

Schepen is niet mee
Sedert 2021 is er geen enkele aanvraag meer geweest voor 
projectbegeleiding van Unizo. Dat kan nochtans erg waardevol 
zijn. Maar in Keerbergen liggen blijkbaar de noden elders. De 
bevoegde schepen is niet mee. We hebben nood aan steun. 
Inventieve, dynamische en commerciële steun. Het hoeft niet 
altijd geld te zijn. 

                   Greet Van Camp, gemeenteraadslid

Vraag aan de bevoegde schepen 
Beste schepen, mei was de maand van de markt, een initiatief 
van de provincie. U mocht elke week op de foto en kreeg postjes 
op Facebook. Trek nu dan eindelijk de kaart van de handelaars. 
Ook in deze supermoeilijke periode, geef hen opnieuw ruimte 
en ondernemingszin. Maak van uw werf een bouwwerf en geen 
stort. Want met de opgravingen op het Gemeenteplein zouden 
de werken wel eens langer kunnen duren dan verwacht. Zet 
planten, verlichting, doe iets. Het is uw domein. Het is uw werf. 
De handelaars moeten uw bekommernis zijn, uw prioriteit.

Voorlopig zijn de handelaars opnieuw 
bereikbaar. Maar hoe lang nog?

Op maandag 24 april legde Eddy Schel� out de eed af als nieuw gemeenteraadslid 
voor de N-VA. Hij volgt Mathias Hauben op.

“Ik wil Mathias bedanken voor al het harde werk binnen de fractie en de jarenlange 
aangename samenwerking. Ik wens hem alle geluk in de toekomt. Wat is er mooier 
dan de liefde volgen, zelfs wanneer die buiten Keerbergen gevonden wordt?”

“Ik ga er alles aan doen om Mathias volwaardig op te volgen en de fractie te versterken. 
Ik engageer me om me te verdiepen en vast te bijten in de dossiers ten dienste van 
alle Keerbergenaars. Dat doe ik als gemeenteraadslid in Keerbergen en als lid van het 
arrondissementeel bestuur en de nationale partijraad.”
                                                                                                               Eddy Schelfhout, gemeenteraadslid

Maak kennis met Eddy Schelfhout

www.n-va.be/keerbergenkeerbergen@n-va.be
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams viceminister-president 
Ben Weyts

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


